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Veřejné projednání nového dopravního a cyklo generelu, vč. vybraných problémů – 

bezbariérovost, MHD, ČD a hlavní komunikační síť 

Místo a datum konání: Divadelní sál v budově ZŠ Masarykova dne 11.09.2013 od 17.00 

do 19.30 hodin 

Pořádal: Odbor životního prostředí a dopravy ÚMČ Praha 21 

Přítomní: 

RNDr. Pavel Roušal -  starosta, pavel.rousar@praha21.cz; 281 012 966 

Ing. Milan Hájek – předseda Dopravní komise RMČ Prahy 21, hajek.ujezd@centrum.cz 

Ing. Roman Březina – vedoucí odboru životního prostředí a dopravy ÚMČ Praha 21, 

roman.brezina@praha21.cz ; tel. č. 281 01 984 

Iva Hájková – vedoucí odboru školství, kultury, místní Agendy 21ÚMČ Praha 21, 

iva.hajkova@praha21.cz ; tel. 281 012 928 

JUDr.Vladimíra Kozáková, silniční správní úřad OŽPD, vladimira.kozakova@praha21.cz; 

tel.č. 281 012 944 

Ing.Jan Šilar, autor návrhu DG 

 

a devět místních občanů 

 

Cílem veřejného projednání bylo seznámit veřejnost s návrhy nových generelů dopravy a 

cyklistiky, probrat vybranou problematiku dopravy, vyslechnout názory a požadavky občanů  

 

Zápis: 

Plánované setkání s občany bylo publikováno v Újezdském zpravodaji a na webových 

stránkách MČ Praha 21. Starosta MČ Praha 21 přivítal přítomné a informoval o návrzích 

generelů a vysvětlil, proč bylo nezbytné generely připravit. 

Pan Ing. Jan Šilar provedl přítomné návrhem nového dopravního generelu. 

 

Dále bylo přistoupeno k diskuzi s občany. 

1/ Řešila se směrnost dopravy v Chmelické – přítomní občané požadovali jednosměrnou. 

V této návaznosti se řešila i problematika nového SSZ na Zaříčanské; průjezd vozidel danou 

oblastí – Chmelická ústí do Zaříčanské. Zapracuje p.Ing.Šilar 

2/ Křižovatka v Běchovicích – „špunt“ pro dopravu v Ú/L ve směru do centra. Pan Ing.Hájek 

seznámil přítomné s řešením věci. Informoval o jednání se starostou MČ Běchovice, resp. o 

návrhu na zrušení přechodu pro chodce před zastávkou BUS. Toto však v projektu nakonec 

nebylo pro nemožnost přejezdu cyklistů přes hlavní křižovatku realizováno. Podrobně 

informoval o novém dopravním řešení předmětné křižovatky, tj. o územním a stavebním 

řízení, o odvoláních občanů, atd. 

3/ Starosta zodpověděl dotazy ohledně realizace výstupů z návrhu DG a CG 

4/ Podrobně bylo diskutováno parkování v oblasti žel. zastávky Praha – Klánovice – 

zodpověděl starosta, p.Ing.Hájek a p.Ing.Šilar. 
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5/ Zatížení Čentické, parkování u základních škol – autor p.Ing.Šilar doplní statistický údaj – 

dopravní zatížení, dále byl diskutován projekt parkoviště K+R, průjezdnost na hlavní – 

směrnost v oblasti; autor p.Ing.Šilar dopracuje příjezd pro občany z Blatova do této oblasti. 

6/ Občané poukazují na tech. stav povrchů komunikací – musí řešit OMI. 

7/ Zazněl požadavek občanů, aby Polesná byla jednosměrná, až bude udělán povrch 

Novolhotské. 

8/ Občané poukazují na jejich přístup/příjezd k nádraží – na frekvenci l.BUS 260, na typ 

vozidla – zodpověděl starosta. 

9/ Znovu se vracíme k oblasti kolem ZŠ – Čentická -  návrhy občanů na zřízení zóny, omezit 

dobu parkování, řešit parkování pracovníků školy – zapracuje autor p.Ing.Šilar. 

10/ Řešena otázka hl. křižovatky – nileveleta, rozšíření odbočovacích pruhů – přítomné 

obsáhle informoval p.Ing.Hájek. 

11/ Upozornění, že DG není řešení jen pro vozidla, ale je třeba řešit i „ mentální stránku věci“ 

– chodce a prostor pro ně; nemáme zde žádné náměstí, odkazy na uspořádání měst 

v zahraničí. 

12/ Byl zodpovězen dotaz ohledně školní linky – starosta a autor p.Ing.Šilar. 

13/ Občané žádají, aby byl připraven seznam věcí, které lze udělat  h n e d  po schválení DG, 

CG – připraví ved. OMI a  ved. OŽPD. 

14/ Přechody na Starokolínské – stávající a nově připravované, upozornění, že občané 

přebíhají přes hlavní do Plhovské – zodpověděl starosta a p.Ing.Hájek. 

 

Závěr: Autor zapracuje do svého návrhu technicky možné požadavky občanů po 

vyhodnocení v pracovní skupině. 

Oslovení veřejnosti se ukázalo účinné, veřejné projednání probíhalo v klidné a pracovní 

atmosféře, byl tak navázán užší kontakt mezi obyvateli a MČ P21/úřadem. Občané měli 

možnost vznést požadavky k MČ Praha 21, která je bude dále řešit.    

Zapsala dne 11.09.2013 Vladimíra Kozáková  
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